
 

Am-Is-Are

Singular (en)    

Plural (flera)

i am (jag är)
you are (du är)
he is (han är)
she is (hon är)
it is (det är)

We are (vi är) 
you are (ni är)
they are (de är)

svenskans 'är' motsvaras av antingen
'am', 'are' eller 'is' beroende på vilken

person det gäller. 

Av: Anton Billinger



 

do / does

I do
You do

He, she, it does
We do
You do
They do

Dem engelska orden do och does kan
båda översättas till gör på svenska.
Regeln för om det ska vara do eller
does bestäms av vilket pronomen som

är inblandat.

Jag gör
Du gör

Han, hon, det gör
Vi gör
Ni gör
De gör

Av: Anton Billinger



Genetive Case

's = apostrofen skrivs ut före s när det är en person som
 äger något (”me marker”)

 

 

s' = apostrofen skrivs ut efter s när det är flera som
äger något (”many marker”)

 

 

"of"-genitiv = när “ägaren” är en sak, exempel the screen

of the phone, the colour of the flag.

Genetive "s" används för att visa vem
som äger något.
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Some or Any

Some används vid artiga frågor, som när du vill ha något

eller när du erbjuder något och då den som frågar förväntar

sig ett positivt svar. Some används också i bekräftande

påståendesatser.

 

T.ex

Do you want som tea?

 

Any = används i alla slag av satser med nekande innebörd,

som när du inte vill ha något eller när något inte finns och

när du frågar om det finns ett antal av något. Lägg märke

till att satser med nekande innebörd inte behöver innehålla

orden ’not’ eller ’never’.

 

t.ex

No, we don't need any help. 

 

Något, någon, några heter på engelska
some ellet any.
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a or an

När ska man skriva a:

Använd "a" före ord som börjar med ett konsonantljud. 

b, c, d, f, g, h, j, k, l, m, n, p, q, r, s, t, v, w, z och x.

 

t.ex.

A pencil, a car, a unicorn

 

 

När ska man skriva an:

Använd "an" före ord som börjar med ett vokalljud.

a, e, i, o, u, y.

 

T.ex.

an apple, an hour, an island

 

 

I engelskan används två ord för
svenskans en och ett: a och an,
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have or has
Have och has översvätts till svenska

som har/ha. Det är inte alltid
självklart vilket man ska använda.

I have
You have

He, she, it has
We have
You have
They have

Jag har 
Du har 

Han, hon, det har 
Vi har 
Ni har 
De har
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The
Ordet the i det engelska språket
används för att markera bestämd

form. Se nedan hur det svenska ordet
förändras vid användning av "the".

Obestämd bestämd Obestämd bestämd

Car

boy

face

street

the Car

the boy

the face

the street

bil

pojke

ansikte

gata

bilen

pojken

ansiktet

gatan
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